
NA VRHOVCIH

»Nadzadovoljne« počitnice
Šolske počitnice so sicer za nami, vendar to ne

pomeni, da o njih ne bi mogli še česa napisati. Še
posebej zato, ker niso bile zadnje. Nasprotno.
V nekaterih primerih so bile celo prve. Vsaj, kar
zadeva počitniško »ponudbo« v naši občini. Ce-
prav je bilo snega letos dovolj, vsi otroci ne smu-
čajo prav radi. Preprosto raje počnejo kaj druge-
ta. To možnost jim je letos ponudila osnovna šola
na Vrhovcih skupaj z našo občinsko Zvezo prija-
teljev mladine in turistično agencijo Gremo z Vr-
hovcev.

Vsak počitniški dan se je letos na Vrhovcih
zbralo več kot 50 otrok z naših osnovnih šol, ki jih
je agencija Gremo vsako jutro »pobrala« pred
šolami in pripeljala v nekakšen počitniški center
na vrhovški šoli. Tam so otroci lahko izbirali med
plesnim ali teniškim tečajem, pripravljene so bile
igralne urice, otroci so lahko gledali video . . .

Ravnatelj šole Drago Černoš je skupaj s Primo-
žem poskrbel za tako rekoč prvovrstno vodstvo
vseh aktivnosti in otroci, skupaj s svojimi starši, so
bili, lahko bi rekli »nadzadovoljni«. To pa pome-
ni, da trud pri pripravi organiziranih počitnic za
otroke ni vržen stran, le če so ponudene stvari
dovolj privlačne. Vedeti je namreč obenem treba,
da so imeli po drugih ljubljanskih šolah, oziroma
tam, kjer so pripravljali programe za otroke,
z obiskom veliko težav. Otrok enostavno ni bilo.

Bila je to spodbuda za vse tri organizatorje
aktivnosti, predvsem pa potrditev, da so se stvari
lotili na pravem koncu. Drago Černoš bi rad
pravzaprav na šoli pripravil nekakšen center za
otroke. Iz šole bi rad »potegnil« nekaj več. Posta-
la naj bi ustanova, kamor bi otroci radi prihajali,
in ne le objekt, v katerem si otroci nabirajo znanje
le po šolskem urniku.


